



∴ ontario library association

OLA Statement on Staff and Volunteer Participation

OLA strives to ensure that its staff, committees, and councils are diverse and inclusive in order to best serve the Ontario library community. There is immense value in bringing together various perspectives and ideas.

OLA seeks out participation from members with different library experience; members from all regions of Ontario; Indigenous Peoples; and members with diverse backgrounds including but not limited to age, race and ethnicity, sexual orientation, gender identity, and ability. If you have any questions about getting involved, please contact the OLA staff liaison for the committee/council.

Énoncé de l'OLA sur la participation du personnel et des bénévoles

L'OLA s'efforce de veiller à ce que son personnel, ses comités et ses conseils soient diversifiés et inclusifs afin de mieux servir la communauté des bibliothèques de l'Ontario. La valeur de diverses perspectives et idées est inestimable.

L'OLA cherche à susciter la participation de membres ayant une expérience différente des bibliothèques; des membres de toutes les régions de l'Ontario; des peuples autochtones; et des membres de divers horizons, notamment en ce qui concerne l'âge, la race et l'origine ethnique, l'orientation sexuelle, l'identité de genre et les capacités. Si vous avez des questions sur la participation, veuillez communiquer avec l'agent de liaison du personnel de l'OLA du comité ou conseil.

[Volunteer Opportunities - Ontario Library Association \(accessola.com\)](https://accessola.com)